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- Good morning. This is the deposition of Kimberly Guilfoyle,
conducted by the House Select Committee to Investigate the January 6th Attack on the
United States Capitol pursuant to House Resolution 503.

This will be a staff-led deposition, though members may choose to ask questions.
| will note that we are joined by Representatives Schiff and Lofgren.

My name is _and | am senior investigative counsel with the select
committee. With me from the select committee staff are_
investigative counse!; | Gz investigative counse!l; | G financial
investigator; |, senior investigative counsel; and _ financial

investigator.

Under House deposition rules, neither committee members nor staff may discuss
substance of testimony today unless the committee approves release. You and your
attorneys will have an opportunity to review your transcript.

Please note under the House rules that you may have your attorney present, but
counsel for other individuals may not be. We don't have that situation here.

At this time, I'd like to ask your counsel to identify themselves for the record.

Mr. Tacopina. Thank you, NI For Ms. Guilfoyle, Joseph Tacopina.

Mr. Seigel. Good morning. And Chad Seigel for Ms. Guilfoyle as well.

- | just want to go over a couple of ground rules for the deposition.

These are our official reporters. They are going to be transcribing our
conversation. The reporters' transcription is the official record of the proceeding.

| will just say | know | can speak fast, so please don't hesitate to tell me to slow
down or any of us on this side.

Please wait until each question is completed before you begin to respond, and we
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will do our best to wait until your response is completed before we ask the next question.

The reporters can't note nonverbal responses, so if you shake your head or nod,
they won't know. So please try to respond with a yes or a no.

Please give complete answers to the best of your recollection. If a question is
unclear, we're not trying to trick you. So just please ask us for clarification. We can
rephrase it and make sure you understand.

If you don't know the answer, please just say you don't know. We do not want
you to guess.

You may refuse to answer a question only to preserve a privilege recognized by
the select committee.

If you refuse to answer a question based on a privilege, we may proceed with the
deposition or we can seek a ruling from the chairman on the objection. If the chairman
overrules the objection, you would then be required to answer the question.

We will have plenty of opportunities for you to consult with counsel if need be, so
please don't hesitate if you need to confer with your counsel to take a moment, pause,
and we're happy to give you that chance.

Finally, | just want to remind you that -- and we do this for every witness -- it is
unlawful to deliberately provide false information to Congress. Doing so could result in
criminal penalties, including under 18 U.S.C. Section 1001.

Because this deposition is under oath, would you please raise your right hand to
be sworn.

The Reporter. Do you solemnly declare and affirm under the penalty of perjury
that the testimony you are about to give will be the truth, the whole truth, and nothing
but the truth?

The Witness. Yes, | do.
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The Reporter. Thank you.

- And just logistically, if you need a comfort break or a break, this is not
meant to be a marathon, so please don't hesitate to ask us if you need a break for any
reason.

The Witness. Okay. Thank you.

I Okay. There may be several people asking questions. And, again,
if you don't understand a question, please just ask me or the questioner to repeat it.

Do you or your counsel have any questions before we begin?

Mr. Tacopina. No.

The Witness. No.

HEEE So first, we just want to start with some biographical information.

Mr. Tacopina. -, | do have a question. I'm sorry. |I'm trying to think of
one. | get paid by the question, that's why.

Whoever is speaking up -- | know there are other members who are participating
but not visible. When someone is asking a question, will their face appear on the
screen?

I so traditionally that is how they appear.  We usually see their video
come on, and then we try to pause. We'll also take breaks just to make sure any of the
Representatives have a chance to ask questions as it pertains to certain lines of
guestioning. But usually, if their video comes on, that is a signal of them wanting to ask
questions.

Mr. Tacopina. Okay.

The Witness. Also, she said you're going to identify if someone is coming in.

Mr. Tacopina. You'll identify who the speaker is.
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- So we monitor when the Representatives come in and out, and we
put it on the record and we'll notify you as soon as we see. You can also see the names
of individuals.

And just so you know, everybody on there is select committee staff or the people
operating the webcam, and the only Representatives that we have right now, again, are
Schiff and Lofgren.

Mr. Tacopina. Okay.

I /nd when that changes, we'll enunciate it for the record and let you
know. Woe actually enunciate for the record when they enter and when they leave.
Generally when they enter, not when they leave. Excuse me.

Mr. Tacopina. Okay. Thank you.

__ Any other questions?

Mr. Tacopina. No, we're good.

I Perfect. Butplease don't hesitate to ask questions.

The Witness. Also outside of your presence.

EXAMINATION
o I

Q  Sojustif you could start, just provide us your full name and any other names
that you've used in the past.

A Sure, certainly. Kimberly Ann Guilfoyle. A-n-n. And Guilfoyle,
G-u-i-I-f-o-y-I-e. I've gone by Kim Guilfoyle, Kimberly Guilfoyle Newsom, Kimberly
Guilfoyle Villency, V-i-I-I-e-n-c-y, which is the names of my previous husbands.

Q  And so, just to be clear, your original maiden name, Kimberly Guilfoyle?

A That's correct.

Q Thankyou.
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A

That's on my passport. That's the name that | use. But I've also been

referred to by those names.

Q

| really appreciate the clarity.

Can you tell me your date of birth?

A

Q

A

ves. NN

And what is your residence address, cell phone, and email address?

I A cmail i

I b ¢ | have a lot of different emails over the years.

Q

And we're just going to focus on the period from December 2020 through

January 2021, so that's a rough -- a couple months. If you could just confirm where you

were living then, the cell phones you were using, and the email addresses you were using

during that period.

A

Q

A

Q

From when, December --

December 2020 through January 2021.

December 2020, | was living at _, _

| don't recall the ZIP.

That's fine. And were you using a different cell phone or were you using

the same cell phone?

A

Q

>

Q
A

Q

No, the same.

And did you have any other cell phones during that time?
No.

And the same email address, the || EEGcGcIN-

Yes.

And do you have any Instagram Twitter accounts? Excuse me, those are

separate things. Instagram or Twitter accounts?
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A Yes, | do.

Q  And what are the -- I'm not a social media person -- the handles?

A Yes. |thinkit's @KimGuilfoyle on Twitter, because Kimberly couldn't fit,
but you can check that. And it's Kimberly Guilfoyle on Instagram.

Q  And were those the same accounts during December 2020 and January
20217

A Yes, they were.

Q  Okay. And can you tell us a little about your education background, just
college and --

A So yeah, anyway, | attended Our Lady of Mercy Grammar School, Mercy High
School in San Francisco, and then UC Davis for college, and University of San Francisco for
law school.

Q  So we just want to talk with you about your work history. It's sometimes
easier to go back in time.

Can you tell us what your current occupation, means of employment, sources of
income, however you define that? Who are you working for now?

A | am currently working for the super-PAC called MAGA Again and MAGA
Policies. | also have self-employment, giving speeches throughout the country, and
some other consulting media work.

Q  The self-employment, do you do that through an entity, like an LLC or a
business?

A Usually, it either goes into my personal account or to Tru Media LLC.

Q I'm going to come back to that in a moment.

If we could go back, the last employment you had prior to what you just discussed,

was it in 2020 when you were the chair of the Finance Committee for the Trump Victory
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Committee?

A

Q

A

No.
Was there employment in between that?

No. Meaning the election was November 3rd. That was my position then

was as national finance chair.

Q

A

Q

A

Q

Yes.

Trump Victory Finance Committee, Campaign Donald J. Trump for President.
Let me ask this a better way so it's more clear.

Sure.

Let's just go back in time. Tell us where you're working now, the job before

that, the job before that. That's what | was trying to ask, is before you were working for

MAGA Again and MAGA Policies and the self-employment.

A

Q

>

Q
A

Yes. |didn't start that till like April of last year.

Okay. And before that, what job did you have?

Well, | guess | was unemployed.

When you say unemployed, were you still doing work through Tru Media?

Not work like through or to Tru Media. | don't even know if | had anything,

you know, in between that time. A little bit of consulting, et cetera. But there was

basically a break.

Q

A

> 0O

Okay. And before that, the break?

| worked for Donald J. Trump for President.

And what was your title then?

National Chair for Trump Victory Finance Committee.
Okay. And do you remember what time period that was?

Well, | was also senior adviser to the President. So | had two titles. |
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started out as senior adviser to the President, and then they added additional job
responsibilities for me, which was to oversee and run the finance campaign.

_ Sorry to interrupt, Ms. Guilfoyle. If you don't mind
speaking up just a bit louder.

The Witness. Oh, really. Sorry.

_ | think folks on the Webex are having a bit of trouble
understanding.

Mr. Tacopina. Should | move that closer?

_ Yeah, that would be great, Joe.

Mr. Tacopina. Do you want me to move over?
_ That's totally up to you. It might be actually a lot easier.

Thank you. We appreciateit. Thank you. We do appreciate the

accommodation.
BY I

Q Anda moment ago, we were talking about your employment history.

A Yes.

Q  You had said you were an adviser to the President, and then you also

acquired the title related to the Finance Committee.

To the best you can remember, can you give us the estimated dates of when you

started as an adviser and then when you picked up the additional role?
A You know, | can't, because had | been told that | was going to need to
prepare for that, | would have gone back and researched the exact dates. It's like

people ask me what day did you get married or what day did you get divorced?

10

Sometimes you just don't know those things off the top of your head and then you google

yourself,
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Q That's fair. And you're right, we probably can google it. So if you can't
remember, it's not the end of the world.

A But can | tell you this to be helpful and just cut to the chase?

Q  Sure.

A Here's the thing. So | worked, you know, media/television forever, right?
MSNBC, CNN, Court TV, FOX News, all of the above.

Then | left FOX and went to work for the President at America First Super PAC.
From there, | was then asked to join the campaign for Donald J. Trump for President, and |
transitioned from the PAC to the campaign.

My first role was as senior adviser to the President working on the campaign,
attending events, giving speeches, et cetera, whatever was needed. And then | became
also, in addition to that role, the national finance chair. It's been called national finance

chair, national finance chairwoman, Trump Victory Finance Committee. It's the same

job.

Q  That was fantastic. And any time you want to cut to the chase and get to
where I'm --

A Yes.

Q  -- going like that in an answer, please feel free. That was a super helpful
summary.

A Sure.

Q  Inyour role working for the Trump Victory Committee, can you describe
what you were doing?

A Yes. So | was the principal and chief fundraiser for then President Trump,
who was seeking reelection for the 2020 election. So my job was to do calls, do events,

plan them, invite people to attend. And | would do calls every single day. And | was on
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the road, | mean, sometimes six States in a day doing events and campaigning.

Q AndI'msorry, | didn't mean to cut you off.

This was a focus on individual donors or would you say high-level donors?

A | focused on anybody | could that was going to give a contribution to the
President. That included what we call low-dollar, small-dollar contributions. It also
included what we would refer to as major donors.

| would also seek out people who had given in the past, because my staff would
give me lists of people to call. So if someone had lapsed as a donor, | might target some
of those people that had been engaged in 2016 and we hadn't received a donation from.

-_ Are we okay? She may be beating me in terms of speed.

[Reporter responds.]

The Witness. | was waiting for that. I'm surprised someone didn't complain.

- No, no, it's okay. We just try to make sure that the record is clear.
BY I
Q  Anddid you have a staff when you were working for the Trump Victory

Committee?

A Yes, | did.

Q  Who worked for you?

A So many people.

Q  Tothe best that you can recollect, just direct reports?

A Everybody reported to me.

Q  Directly?

A Well, anything that was going on with Trump Victory, they would come to

me or ask me a question. It wasn't like somebody wasn't allowed to speak to me, you

know.
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So there was just various roles. There's people that are helping with putting
together a call list. There's people that are helping with my ground operation, which
would be checking in people when they attend an event, people that were going to
receive a photo with the President, running a click line, which is the photos, that type of
thing. So it was like ground game, logistics, finance, fundraising, all the above.

Q  Did Caroline Wren work for you while you were working on the Trump
Victory Committee?

A She was one of the people on the team, yes.

Q Do youremember what her title was?

A | don't remember what her specific title was, quite frankly. She probably
used different ones every day.

Q Do you remember what your role -- what her role was?

A Her role was fundraising as well for the President. And she would do calls
with me on many occasions, providing lists, or we'd go over how an event would be, or, in
fact, choosing a location, talking about what donor might want to host the President.

Q Do youremember her having her own fundraising list that she brought in, or
did she rely on your lists?

A We relied -- well, as far as | know, | relied on the list that we had from the
prior campaign and whatever was in the database.

Q  Did you ever have awareness of her bringing in her own list or having a list of
donors that she provided?

A | don't recall that.

Q Okay. Anddid Mr. Budowich work for Trump Victory Committee?

A Taylor?

Q Uh-huh.
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Q

A
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Yes.
Do you remember his title?

| don't recall what his title was for the whole time. It might have changed.

But he was basically like senior adviser working with myself and Donald Trump, Jr., and

the finance team.

Q

A

And so who would you have said he reported to?

| mean, | guess basically he's one of the people that would come and talk to

me. And he worked with me. He traveled on the road with myself and Don and was

basically a hardworking, helpful person.

Q

A

> DO

Q

Do you remember a woman named Lea Bardon?
Yes.

Did she work for you?

Yes.

And what was her title?

She was an assistant, basically.

Okay. And earlier you mentioned Tru Media LLC. Can you explain what

your relationship is, in terms of ownership? Are you a part owner? Are you a

member?

A

Q

A

Of what?
Of Tru Media LLC.

Just me. To my recollection and my knowledge, it's just me.

Mr. Tacopina. Sole proprietor.

The Witness. Yes.

Q

oy I

And did that used to be called KG Productions LLC?
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A It's possible. |don't recall.

Q  Okay. Do youremember having a separate entity called KG Productions
LLC?

A To my recollection, | had an entity that was basically not ever utilized. And
maybe that was it, but | don't recall.

Q  Okay. ButKG Productions LLC, that doesn't sound familiar to you?

A | mean, I'm hearing it now, but not really.

Q  Okay.

A | mean, KG is my name but --

Q | guessthat's -- | guess the thing is if somebody --

A That is another name | go by, actually.

Q  Okay. And we have seen KG everywhere. So when we saw --

A Oh, | know.

Q  -- KG Productions LLC, we just wanted to confirm is that, in fact, you. We

didn't want to assume just because it said KG.

A No. If you have something you'd like to show me, | can take a look and see
if that's what it is.

Q |don't know that it will even come up, frankly, but we just wanted to make
sure we weren't -- whether we had that identified correctly or not.

A Uh-huh.

Q  Turning to the Ellipse rally, which is what we're going to call the event that
occurred on the Ellipse on January 6th, can you tell us how did you first become aware of
the event? To the best of your recollection, when is the first time that you remember
somebody even talking about, let's just say, a rally or an event being held on January 6th?

A When did | first become aware or hear about? | don't know the exact date,
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but | know it was sometime, you know, after Christmas, New Year's. And then |
remember seeing stuff in the press about it that there was going to be a rally. And then
| recall seeing tweets saying, okay, the President is going to go and there's going to be a
rally in Washington, D.C. _

Q Do youremember having conversations with Caroline Wren about an event
being held on January 6th?

A Yes, | recall one time at Mar-a-Lago that she told me that members of the
family were going to be attending, that it would be a rally. | think that was on January
1st.

Q  Is that the first time that you can remember, to the best of your recollection,
having a conversation with Ms. Wren about the events on January 6th?

A You mean about the events on January 6th --

Q Yes.

A -- or about that there was going to be a rally?

Mr. Tacopina. Leading up --

oY I

Q  The planning of an event --

A Because it hadn't happened yet.

Q Yes, ma'am. The planning of an event on January 6th, whatever form that
was going to take, can you remember the first time that you had discussions with
Ms. Wren about some event that was going to happen on January 6th?

A | cannot remember the first time | had a discussion with Ms. Wren about
that event.

Q  Okay. The conversation that you just mentioned at Mar-a-Lago --

A But | remember hearing about the event in the media and news prior to
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January 1st, sometime after Christmas, to the best of my recollection.

Q  Okay. Soljust wantto make sure | understand this.

A Uh-huh.

Q  Youremember first becoming aware that something was happening on the
6th from public media reports, but the first conversation that you remember having with
Ms. Wren about it specifically was the January 1st conversation at Mar-a-Lago?

A Thatis -- yes. That stands in my mind. But that doesn't mean that | didn't
speak to her or hear about it or have some discussion with her prior to that time.

Q Right.

A That is a memory that | remember, was January 1st.

Q  And we were asking for your best recollection, so | appreciate that.

Can you tell us what you remember about the conversation at Mar-a-Lago. And |
know this sounds weird, but where you were sitting, who you were with, just the details,
if you could take us back there, what was that conversation?

A | can, in fact, because that's why | recall it.

So we were at the Beach Club at Mar-a-Lago. And as you face this way, it was on
the left-hand side of the pool where the yellow and white umbrellas are.

And | was having lunch New Year's Day with my fiance. And Caroline Wren had
come up on the right-hand side by the pool, closest to the pool, and said hello and said
that -- | don't know what the first part of the conversation was, but at one point in there
she said, oh, there's going to -- you know, the rally, and also | see that, you know, Eric
Trump had tweeted about it or something to that effect, that he would be attending.

Q  Andjust to clarify for the record, when you refer to your fiance, is that
Donald Trump, Jr.?

A Yes.
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Q | know that seems silly, but we just have to clarify it for the record. Just to
be respectful, do you have a preference? DonlJr.? Can we truncate that? Is it okay
to call him Don Jr.?

A Yes.

Q  Itjust gets confusing with Donald Trump --

A Yes.

Q  --and Donald Trump, Jr.

Regarding the conversation, did Ms. Wren at that point in time tell you any details
about what she had been planning up to that point?

A No.

Q  Did she mention any donors for the rally at that point?

A No.

Q  Sitting here today, can you remember the first time that you remember
hearing the name Julie Fancelli?

A Well, no, because not -- what do you mean?

Q | think you know that the donor -- one of -- the donor for the funds for the
rally was a woman named Julie Fancelli. And what I'm trying to ask you is, do you
remember the first --

A Just to be clear, if | may correct you for a second. | don't know everybody
who gave money to the rally. | did not raise money for the rally.

| do know that | was told by Ms. Wren that Julie Fancelli gave money for the rally.
And | do know who Julie Fancelliis. She's a donor to President Trump.

Q  Sothe piece in there where you said that Ms. Wren told you that
Ms. Fancelli had donated to the rally, do you remember the first time you remember

hearing that?
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A No.

Q  Okay.

A But it was | believe subsequent to that time, but | don't recall the exact date.

Q  Okay. Soyou think you heard the name Ms. Fancelli as associated with the
rally, understanding that you knew her before that. You think the first that you
remember hearing that was at the Mar-a-Lago conversation on January 1st.

A Yes. But your prior question was -- the lead-in to this was when did | first
hear -- you know, Julie Fancelli, | know who she is because she was a donor to the
President. So I've known who Julie Fancelli is for several years.

Q  And |l understand you may have had prior conversations.

Do you remember when the last time you had a conversation with Ms. Fancelli
was prior to when you contacted her related to January 6th?

A Can you say that again?

Q Yeah. A moment ago you said, | knew Ms. Fancelli because she donated to

A Yes.

Q  What was the last contact that you had with Ms. Fancelli prior to any contact
related to the events on January 6th?

A Prior to any contact or contacts regarding January 6th?

Q  So at some pointin time, you had reason to contact Ms. Fancelli related to
the rally. But if I'm understanding --

A | never -- | never spoke to her prior to the rally about the rally or anything to
do with the rally. I've never had a conversation with her prior to the rally about the
rally.

Q Okay. Solwanttocome backto that.
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A Yeah.

Q  And let me try to ask my question.

A | know it's important to be specific on this.

Q | appreciate that. What I'm trying to get at is a moment ago you said, |
knew her from her donations to Trump previously.

A Yes.

Q  Having nothing to do with the rally.

A Yes.

Q  When was the last time that you had conversations with her about that?
Meaning when was the last time that you spoke with her prior to anything relating to the
rally?

A | do not recall.

Q  Okay. Butwouldyou have said --

A You're asking me for, like, dates. | don't know.

Q That's fair. |was curious if you remembered at what point in time you last
spoke with her, but it's fine if you don't remember.

A | know that | spoke to her in regards to the Trump campaign and a donation,
you know, whenever.

Q  Priortothe election?

A Correct.

Q  Okay. And would you have said -- so you may be able to help us clarify this.
Some people use the term, this person is my donor, this person is their donor.

A Yes.

Q  Would you have said that Ms. Fancelli was your donor or was Ms. Wren's

donor?
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| wouldn't know to classify it that way. What | know is, as the national

finance chair working for the President, they're all President Trump's donors. And if

they're President Trump's donors, they're my donors, because | am the key POC and

liaison and person responsible for donor relations.

So that's what | would do, is talk to the donors. | would call them for donations.

| would call them to check on them, see how they were doing, family-related issues,

happy birthday, you know, treat them very well like they deserve.

Q

A
Q
A

Q

| think you know that we obtained your phone records.
Yes, | read about it in the news.

And this is not content. This is just phone numbers --
Sure.

-- contacting each other.

There's a call between you and Ms. Fancelli on December 31st.

A Uh-huh.

Q  And | wasjust curious if you remember --

A Sorry. December 31st?

Q  On December 31st, there's a call that you placed -- just one second. I'm
sorry.

Earlier --

A Is there something you can direct my attention to?

Q  Yeah, I'm going to pull it up. | just want to make sure it's the correct one.

A Okay.

Q Isyour phone number_?

A Yes, it is.

Q  Okay. If we could pull up exhibit 23 really quickly.
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Mr. Tacopina. Do you have a page number?

B FPoge31l. And give us a moment, because this is tiny and we just
have to zoom in.

So if you look at the bottom, | believe in your version there's hopefully highlights
to make it easier. But one of the highlights is a call with Ms. Fancelli on December 31st,
| believe around 2:29. And it's actually 10 seconds, so this may have been a voicemail.

But do you remember receiving a call from Ms. Fancelli on December 31st?

The Witness. Are you -- does this show she called me?

- It does.

Mr. Tacopina. Can you just indicate which line? Oh, thereitis. Okay. And
the person initiating the call is the number on the far left?

I | believe that's how it works.  1'm going to ask the CDR expert,
actually.

__ So if | could -- if you go back, if you in the binder in front of you flip
to the very first page of the exhibit, you can see the column headings. There is a called
number. That's the number that's the receiving number.

CPN is an acronym that | don't know if this is exactly what it means, but |
remember it as call placing number. So the first column is receipt and the second
column is sender.

The Witness. So based on what your understanding is of how these logs work,
what are you saying, that she called me or | called her?

_ I'm clarifying what the columns are. | think- has the
guestion on the --

Mr. Seigel. It looks like, according to your list here, the first number is the

number that's called?
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- That's correct.

Mr. Seigel. And then the number that's placing the call is the second.

_ That's correct.

Mr. Seigel. So, based on your chart, it would appear that this number that's
identified | guess as Ms. Fancelli called Kimberly.

Mr. Tacopina. Well, what is the column on the left, MSISDN?

B Yes. So, actually, based on the column numbers that were provided
to us by the phone company, called number is the number that was called, and CPN is the
call placing number.

So, based on these records, it indicates that the numberllll that we identified as
Ms. Guilfoyle's number is the call placing number, and the called number is Ms. Fancelli's
number. And that was on December 31st. It looks like it was 10 seconds, which likely
indicates a voicemail. So --

The Witness. So can we just simplify this. What does that mean, she called me,
are you saying, or | called her?

Mr. Tacopina. No, you called her. That's what they're saying. But my
guestion is, maybe you could guess, but does someone understand what MSISDN is?

This is a phone number under that column as well.

I (o'l notice, that number is the same number -

The Witness. Right. That's my number.

_ -- indicating that those are the records that's related to

that individual.

The Witness. It's like ISDN, like an identifying tracking number too.

I -

Mr. Tacopina. All right.



10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

24

- So the relevant numbers, for the purposes of discussion, are called
number --

Mr. Tacopina. So the first column after MSISDN will be the number that was
called. The second number as we go down in pages where there's no, you know, index
will be the number that placed the call.

B Correct.

Mr. Tacopina. All right.

B  /nd the SOU is seconds of use, | believe?

B  Vo:.  |trefers to the length of the call itself in seconds.

Mr. Tacopina. Okay.

B /ndso while we don't know, there are certain times where you can
make a deduction that -- you could have a 10-second call, but more likely it's a voicemail
or something brief, possibly a text.

But the takeaway issue is, there was a call from you to Ms. Fancelli on December
31st, and | was curious if you remember placing that.

Mr. Tacopina. Ten seconds, correct?

The Witness. Yeah. |am --1don't, as | sit here, have a personal recollection
that | called her on December 31st, but if it's on the call log from my phone, | mean, that
record speaks for itself. But | don't have a recollection of that call, and | do not recall
ever reaching or speaking to Ms. Fancelli.

BY I

Q  Okay, and | appreciate that. That's fair.

Do you remember, with regard to the conversation that you had at Mar-a-Lago,
do you remember whether Ms. Wren said anything about Ms. Fancelli or her donating

funds for an event on the 6th?
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Q

A

25

No, | do not.
At that point in time, on --

That was a very short, quick conversation, like, hey, guys, hi, because we

were having lunch together, me and Don, our time.

Q

Do you remember -- let me go back for a second. If you don't mind my

asking, how long were you at Mar-a-Lago at that -- or were you living there at that point?

A

Q
visiting?

A

Q

> O >

> 0O

Q

We were living there.

Okay. And do you remember how long Ms. Wren was there when she was

| don't even know that she was visiting or what she was doing.

Do you know if she was living there as well?

No, she never lived at Mar-a-Lago.

Okay.

People pass by, come and go, like me, stop by during the day, et cetera.

Do you remember her having a conversation while she was at Mar-a-Lago --
Because it's a club.

Yes, ma'am. Do youremember being present with Ms. Wren while she had

a conversation with any of the rally planners, specifically one of the Kremers?

A

Q

A

Q

Wren? No.
You don't remember? Okay.
Can you ask the question again?

We can come back to that one in a moment. [I'm kind of skipping ahead.

And so we'll just -- if we could table that, we'll just come back to it.

With regards to the rally itself --

o
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Q  Let me just ask one question about the call log.

A Yes.

Q  For what reasons would you place a call to a donor, a December 31st call to
a donor like Ms. Fancelli?

A | really can't speculate, because | don't recall making that call and | know
that | did not speak to her.

Q  Were you making calls to any other prior President Trump donors around
December 20207

Mr. Tacopina. If you recall.

The Witness. No, | don't recall. | mean, | have a lot of friends that are donors
so -- but no, not in any donor capacity.

o I

Q  Did you previously, prior to January 6th, did you routinely speak with
Ms. Fancelli during the 2020 cycle?

A Prior to January 6th, did | speak to her during the 20 -- as in the --

Q  The prior -- the previous 2 years.

>

The election?

Q Yes, ma'am.

A Yeah. |spoke to her| know for sure on at least one occasion when she
made a donation to the President. Yeah.

Q Do yourecall what time period that was?

A | really don't remember when it was, because | would do anywhere
between, you know, sometimes 80 calls a day. You've seen my phone logs. A lot of
calls.

But | do remember talking to her. She's a really nice lady. An older lady. And
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she loves the President. And | know she made, you know, a lot of donations, meaning to
the campaign.

And | recall speaking to her on one occasion, reaching her, and she gave money
for the election. And that was the last time that I've got any memory whatsoever or |
ever solicited a donation from her.

Q  And typically, when you reach out to a donor in your capacity, is that
typically because your staff has given you a list or otherwise given you a reason why you,
as the chair, should be reaching out?

A It depends. | have personal relationships with so many of these people
that I've known for so long from being in television and work that I've done. So | have,
you know, what would probably be considered in general a big Rolodex, because | know a
lot of people, because I've been in politics a long time, | am |, o!d and, you know, |
know many people.

Q  Anddid you have a personal relationship with Ms. Fancelli?

A | would say we had a cordial, sweet, like nice relationship, you know.

She's -- like | said, she's il o/d- She's a nice lady. |liked her. [Ithought she was,
you know, very pleasant. She was always very nice.

Q  Soisit fair to say or fair to infer that a reach-out that you would have done
would have been because she was a donor, not because you were otherwise personal
friends?

A | don't know that | would draw that distinction per se. | mean, why don't
you ask it a different way so | understand?

Mr. Tacopina. Yeah, | don't think --

_ I'm trying to understand if, you know, the call records

indicate a call from you to Ms. Fancelli on December 31st, it seems like our appropriate
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inference would be that you are reaching out to her as a donor in order --

The Witness. | think that assumes --

Mr. Tacopina. Holdon. Here's the problem. |appreciate your question.
But if she doesn't recall the content of the call --

The Witness. | can't speculate.

Mr. Tacopina. -- or even making the call, she can't speculate as to what the
purpose of the call would be, right? | mean, an inference is an assumption, really.

I  \Vell, she can provide what her typical operating kind of
posture is when it comes to donors and why she makes calls.

The Witness. | think that would be overbroad, because | can't say that. No two
situations are the same. And | never solicited any funds for any rally, January 5th or 6th,

from Ms. Fancelli or any other individual whatsoever.

|

Q | think what _Was getting at was there are a lot of
people that you have personal calls with, your fiance, your friends.

A Yes.

Q  And you may also have business dealings with them.

A Sure.

Q | think the question was, it did not seem like you had a personal relationship
with Ms. Fancelli outside of her relationship with you as a donor. So is it fair to say
that --

A | would say that's incorrect.

Q  Oh, okay. Socanyouexpoundonthat? It wasourimpression that you
had a donor-solicitee relationship. Can you explain what your personal relationship was

with her?
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A That | liked her and | thought she was a sweet and nice lady. |didn't look at
her just as a donor.

Q  Okay. Soit's possible that the call on December 31st could have been a
personal call?

A | can't speculate on that, as I've already asked and you asked it and |
answered. | have no recollection actually of that call. Solcan't tell you. |don't
recall.

Mr. Tacopina. But have you had calls with her that were outside the scope of
raising money, like how are you doing, of that nature?

The Witness. Yeah, talked to her. Hi. How areyou? How's it going? How
are you feeling? You know, she was in ltaly sometimes.

I Okay, thank you.

Really quickly -- you wanted to ask a question?

B s
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al

Q  Ms. Guilfoyle --

A Yeah.

Q  --you were living at Mar-a-Lago during this time period. Is that right?
A During which time period?

Q Sorry. December 2020.

A Yes.

Q  Did you spend the Christmas holiday there?

A Yes, | did.

Q  And you were there through New Year's Eve. s that right?

A Was | there like New Year's Eve? | was there New Year's Eve, yes.

Q  It's my understanding that there's an annual New Year's Eve party at --
A Yes. It's my fiance's birthday.

Q  Youlearn something new. |didn't realize that.

But it's my understanding that there is -- maybe it's a joint birthday party, New
Year's Eve celebration, but there's an annual party of sorts at Mar-a-Lago on New Year's
Eve, right?

A A New Year's Eve party, yes.

Q  Now, during this time period it's been publicly reported that there were a
few figures who are of relevance to what happens later in January 6th, in terms of some
of the events, speakers, organizers, that kind of thing. You've already mentioned
Ms. Wren having been at Mar-a-Lago and you ran into her around New Year's Day.

Do you recall seeing Roger Stone at Mar-a-Lago in the days leading up to New

Year's Eve?
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A No.

Q  Now, President Trump did not attend that New Year's Eve party in 2020.
Do you remember that?

A | don't have a recollection if he was there or not.

Q  Well, it was publicly reported that although the White House had announced
plans for President Trump and the First Lady to stay at Mar-a-Lago through New Year's
Eve, they left Florida ahead of time before that party and came back to Washington, D.C.

Do you know why the President and the First Lady came back to Washington,
D.C.?

A | do not, because | have no recollection as to whether they were present or
not. I've been to a lot of these.

Q Isit--

A We go to New Year's Eve at Mar-a-Lago. We do it, you know, basically
every year.

Q  And how many years do you think you've gone to that party?

A Four maybe, approximately. That's my best guesstimate.

Q  How many times has President Trump missed that party?

A | have no direct personal knowledge or recollection of -- | don't know.

Q  Butdo you recall -- I'm asking whether you can remember specifically there
were parties that you went to on New Year's Eve at Mar-a-Lago that the President did not
attend.

A | don't know.

_ All right. Thank you.
M

Q  Ms. Guilfoyle, would you just return back -- earlier | believe you testified that
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you first heard about an event that would occur on January 6th between Christmas and
New Year's.

A Again, to the best of my recollection. | don't have it time-stamped, but |
have a sense that it was around that time.

Q  Andthen can you tell us again who you heard that from?

A | remember hearing about it or reading about it in the press, like seeing a
tweet or something that there was going to be a rally.

Q  When you say a tweet, are you referring to President Trump's tweet?

A | don't have a recollection that it was President Trump.

Q  Areyou aware that President Trump tweeted about the rally on December

19th?

A He probably did.

Q  And are you familiar with the tweet about, you know, be there, it's going to
be wild?

A I'm not, but if you'd like to show it to me, | can take a look at it.

Q  Butsitting here today, you have no recollection about a President Trump
tweet that was his first public statement about an event?

A | do not, no.

Q  And| apologize, but we'll have to speak one at a time. Otherwise, the
record will look all jumbled.

So you don't have a recollection about a President Trump tweet about a rally on
the 6th as his first public statement about an event on the 6th?

A No, | do not.

Q  And your testimony is that you heard about an event on the 6th sometime

after Christmas through media reporting. Is that correct?
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A | just recall that around that timeframe -- | can't be more specific than
that -- | recall hearing that there was going to be a rally. But | read a lot of news and go
through Twitter feeds, and so it's quite voluminous. And | do not recall where | first saw
it or how many times | saw about the rally. | just know that | learned of it around that
time.

Q  Did you have any discussions with your fiance prior to the media reports
about an event on the 6th?

Mr. Tacopina. When you say prior to the media reports, you mean prior to her.

I e -

Mr. Tacopina. -- learning about it through the media reports?

_ Yes. Thank you for the clarification.

Mr. Tacopina. Because the media reports could have been earlier.

I -

BY I

Q  So post-Christmas, did you have any conversations from December 19th
through Christmas Day, the 25th, with anyone about an event on January 6th?

A Wait. First | thought it was about with Don Jr. Now you're saying with
anybody?

Q Yes.

A What was the timeframe? Because this seems a little overbroad, because
I'm not -- | don't want to answer something that | don't know.

Q Yeah. Solet meclarify. President Trump tweeted out, | will proffer to
you, December 19th about an event on the 6th.

A Well, I'm assuming that fact because you're telling me that he did, but | have

no personal knowledge that he did. So --



10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

34

Q Yeah.

A I'm going based on what you're saying.

Q  Correct.

A Goahead.

Q  And Christmas Day is on the 25th. We can all agree on that?
A We can agree to that.

Q  So--and | understand that you learned from media reports about an event
on the 6th after Christmas is what you recall, correct?

A Again, to the best of my recollection, | don't know when | learned about the
rally. |eventually saw or heard something that there was going to be arally. |don't
know what the first moment that | received, encountered, read, et cetera, that
information.

Q Do you recall when you first spoke to your fiance about an event on the 6th?

A | do not.

Q Do you recall whether you spoke with him about an event on the 6th in
December of 20207

A Again, that's overbroad. |don't want to speculate to say, because | don't
know what date or what time or whenever. | mean, we live together. We have for 4
yvears. We talk all the time. Butldon't have any recollection of when | first spoke to
Don Jr. or we had a conversation about it.

| do know that it came up | believe on New Year's Day when we were at
Mar-a-Lago. That is a recollection that | have.

— Okay. Thank you.

BY I

Q If we could turn to exhibit 1.
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Yes, | see it.

Thisis a --

Exhibit 1, page 1, to be specific?

Yes, ma'am.

Uh-huh.

| believe it may only be one page but -- yes.
Yes.

So this was a document that you produced, and it looks like if you start at

the bottom that's the earlier email and then the top is subsequent replies.

But it looks like you produced an email that shows Caroline Wren --

A

Q

Uh-huh.

-- instructing somebody to put together two invoices to Turning Point Action,

one to Kimberly Guilfoyle for $30,000 and the other for Donald Trump, Jr. for $30,000.

And we'll talk about the rest there. But a moment ago you said you spoke --

A

Q

A

Yes.

Q

Ma'am, if | may, | want to just read this really quick, the little paragraph.
Oh, read from the bottom up and just let me know when you're done.

Okay. Give me one more second.

So a moment ago when we were talking, you had mentioned that you had

the conversation with Ms. Wren at Mar-a-Lago on January 1st.

A

Q

Yes.

It sounded, from what you said, to be very brief. And the next day

Ms. Wren is instructing somebody to put together these two invoices.

A

Q

Yes.

Can you tell us about the conversations that you had that went from a



10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

36

conversation at Mar-a-Lago to please put together these two invoices?

A Yes. Okay. So here'swhat you guys didn't ask me, but this is what
happened when she walked by and told us about, okay, hey, look, Eric tweeted it. Okay.
Well, | guess we should go, because the President was going, Eric was going. And when
the family goes, we go.

So then we said, okay, we're going to go to this then. And we were going to be
in Georgia at the Senate runoff, rally, whatever you want to call it, and then flying back to
D.C. So we were already going to be here. So then that shaped our decision to go
ahead and show up and support the President, who was also his father.

Q  That's very helpful. Can you -- the emails that you have here suggest that
the $60,000 were speaker fees. And there are subsequent communications with
Turning Point, et cetera. Can we agree that those were speaker fees for you and Don to
speak at the rally?

A Well, we can agree that | read this email here, which is that it was an invoice
to myself and to Donald Trump, Jr. It says payable to Tru Media from Turning Point USA,
which is customary. Every time we speak or do events with Turning Point USA, Turning
Point Action, we are compensated to speak. That's ordinary course of business.

Q  Okay. So, yes, they are speaker fees for speaking at January 6th?

A | cannot say that they're speaker fees for January 6th. We also spoke in
December at a Turning Point Action, Turning Point USA event student action summit.

Q  Just give me a moment. We have a copy of the invoice that was created.

A Yes. And to be clear, | did not create the invoice.

Q  Actually, we can talk about that first.

Do you remember who did create the invoice?

A Yes. To my recollection, it was Rebecca Karabus.
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Q Andwhois that?

A She's a friend of mine that would sometimes help out. She's very good
with like typing and, you know, administrative things, making invoices. She's smart and
organized. And | was on the road all the time. She said, hey, thank you for all you do
for the country. If you ever need me to help, | can do some invoices or do some, you
know, bookkeeping or paperwork type of thing.

Q  Shedidn't work for you, though. She worked for a company called Capital
HQ, correct?

A She was just my friend. | don't know what entities that she worked for.

Q Okay. You weren't aware at the time that she was working for your friend

Alexandra Preate?

A | know she had helped do stuff, yes, as well with Alexandra Preate.
Q IsitPreate?

A Preate.

Q Preate. Okay, | was mispronouncing.

A P-r-e-a-t-e.

Yes, ma'am. |just want to make --

> 0O

She's a friend of mine.

Q  Yeah. |figuredyou'd know how to pronounce it and | knew | was
butchering it. So | was relying on you for that. Preate.

Did you at the time know that Ms. Karabus was working for Ms. Preate?

A | know that she had worked for her on and off, but | don't know the full
tenure or dates of her employment with her, because that would be beyond the scope of
anything | would be involved with.

Q  Okay. And we'll talk about this, but while we have this exhibit up, if you
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could look at the middle email where you respond. You say, "So actually, we're going to
go ahead and invoice for 60K to Tru Media. | talked to Don for Kimberly Guilfoyle
Donald Trump, Jr. for Wednesday, January 6th, and | will just 1099 him and I'll wire the
money so it's my Tru Media LLC and Chase Bank account number and routing and,
Rebecca, you have it. Thank you so much!"

A Yeah.

Q  Soljust want to ask pieces about that.

With regards to where you wrote, "l talked to Don," I'm assuming that's Don Jr. --

A Don Jr.

Q  -- "for Kimberly Guilfoyle Donald Trump Ir." that's not an entity. Did you
mean just for both of us?

A Yes, that is correct.

Q  And "for Wednesday, January 6th." So you were specifically identifying
that was for Wednesday, January 6th?

A That's what it says here, yes.

Q  Anddid you, in fact, 1099 him for the funds that you received?

A | have no direct knowledge if that was to be done, because my accountant
would handle that. But, yes, that would be the intention.

Q  Who s your accountant?

A I've had several accountants. We have a number of different accountants.

Q Do you know who your accountant would have been on or about January
6th, 2021, when this would have occurred?

A I'm not sure. There's several people.

o I

Q  How many possible accountants could there be at that time frame?
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A There's also accountants that -- for Don, for me. So there's a lot of
different accountants, because we live together and --

Q More than --

A -- do a lot together.
Q  --five, less than five accountants?
A | can't speculate on how many.

sy I

Q Youdon't have any idea how many accountants you have?
Well, because sometimes his accountants are involved with mine, and so

there's a whole bunch of accountants.

Q  Well, I'm not particularly asking his. I'm just asking, can you remember
who your accountant was or how many accountants you had at this time?

A | don't know who my accountant was at that exact time. | know who my
accountant is now.

Q  If you had instructed your accountant to wire those funds --

A Yes, anyone who would be -- no, no, no, no. | never instructed an
accountant to wire funds.

Q  So let me go back for a second. For your accountant to wire funds to Don
Jr. from your account --

A Oh, to him from, yes.

Q Right. Soamoment ago | asked you did you, in fact, do the 1099 to Don Jr.
And you said, | don't know, my accountant would have handled that. And I'm
paraphrasing.

A But it should be done. And, yeah, | don't know if it's been done. But yes,

it would be 1099'ed. We've done that before where we both go, we give a speech, he
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gives a speech, and then it's sent to me. Then, as is customary and appropriate, | have
him 1099'ed.

Q  Would your accountant have been able to do that without your direction?

A | really can't answer that. |don't --

Q  Well, no, actually, most people are pretty aware of the control that their
accountant has over their money, because if your accountant could do anything with your
money, they could just take it.

A Right. Okay.

Q  So usually accountants say, email me, tell me in writing to move this money,
for their own protection.

So if you had said to your accountant, whichever one, however many it was --

A Yes.

Q  --canyou 1099 30K to Don, that accountant would 